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Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 11. december 

2009 følger hermed indenrigs- og socialministerens endelige svar på 

spørgsmål nr. 97 (BOU alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 97:

” Er ministeren enig i, at når staten investerer i ny infrastruktur, bør den 

overveje muligheden for at bidrage positivt til integrationen af udsatte områ-

der i det omkringliggende samfund?”

Svar:

Transportministeren har oplyst følgende, som jeg henholder mig til:

” Når staten investerer i ny transportinfrastruktur bør det ske der hvor beho-

vet er størst.

Den kollektive transport skal løfte det meste af fremtidens vækst i trafikken 

og jernbanen skal være pålidelig, sikker og topmoderne.

Vejkapaciteten skal udbygges, dér hvor behovet er størst, dvs. dér hvor der i

dag er de største trængselsproblemer, men også der, hvor man kan se, at 

den fremtidige trafikvækst som følge af erhvervs- og samfundsudviklingen vil 

kræve en udbygning af infrastrukturen.

Disse principper er aftalt i aftale af 29. januar 2009 om ”En grøn transportpo-

litik”, som er indgået mellem alle partier i Folketinget minus Enhedslisten.”
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